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Protokół nr 14/2019 

z posiedzenia Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich   

odbytego w dniu 9 września 2019  roku 

 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego  

i Obszarów Wiejskich oraz radni: Piotr Kędzia i  Elżbieta Wojciechowska. 

 

Ponadto w posiedzeniu Komisji uczestniczyli: 

Burmistrz Borku Wlkp. – Marek Rożek, 

Skarbnik Gminy – Mirosława Kozłowska, 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i ustalenie porządku obrad. 

2. Informacja z wykonania budżetu za I półrocze 2019 roku. 

3. Zaopiniowanie materiałów na sesję.  

4. Wolne głosy i wnioski. 

5.   Zakończenie. 

 

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia i ustalenie porządku obrad. 

 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego  

i Obszarów Wiejskich – Radosław Andrzejak, przedstawił porządek obrad, który przyjęto bez 

zmian. 

 

Ad. 2. Informacja z wykonania budżetu za I półrocze 2019 roku. 

Powyższą informację przedstawiła Skarbnik Gminy – Mirosława Kozłowska, poinformowała 

także , że radni zgodnie z ustawą o finansach publicznych otrzymali w/w informację. 

 

Radni nie zgłosili żadnych uwag.  

 

Ad.3. Zaopiniowanie materiałów na sesję. 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Gostyńskiego 
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Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Burmistrz. Wyjaśnił, że projekty zmieniające 

udzielenie pomocy finansowej dla Powiatu Gostyńskiego  dotyczą zmiany dofinansowania, 

które wynikły z oszczędności uzyskanych podczas postępowań o udzielenie zamówienia 

publicznego i pojawiającej się w związku z tym możliwości przeniesienia części środków na 

inne inwestycje, łącznie jest to kwota przeszło 340 tys. zł, po stronie Gminy Borek Wlkp. jest 

to kwota 175.644,24 zł. Burmistrz wyjaśnił, że w związku z powyższym będzie robiona droga z 

Bruczkowa do Leonowa, a nie tylko od zakrętu do Bolesławowa. Będzie robiony także odcinek 

drogi przez miejscowość Jawory, który wcześniej nie był planowany oraz nowe zadanie, zakręt 

w Trzecianowie Osiedlu (duża wyrwa w drodze), również będzie wykonana metodą tradycyjną. 

 

Żadnych uwag nie zgłoszono. 

Opinia Komisji: 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 11 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Gostyńskiego 

Uwag nie zgłoszono. 

Opinia Komisji: 

    Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 11 członków Komisji, nikt nie był przeciwny,  

nikt nie wstrzymał się od głosowania. 

 

3) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Gostyńskiego 

Uwag nie zgłoszono. 

Opinia Komisji: 

    Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 11 członków Komisji, nikt nie był przeciwny,  

nikt nie wstrzymał się od głosowania. 

 

4) przyjęcia od Powiatu Gostyńskiego zadań w zakresie zimowego utrzymania dróg 

powiatowych w sezonie 2019/2020 

Burmistrz poinformował, że przyjęcie przez Gminę Borek Wlkp. do realizacji 

przedmiotowych zadań, zapewni możliwość kompleksowego i spójnego realizowania usług  

w zakresie zimowego utrzymania sieci dróg na terenie gminy Borek Wlkp. 

 

Radny Michał Dopierała zapytał czy jest ustalona kwota na to zadanie. 

Burmistrz odpowiedział, że wysokość będzie ustalona umową. 
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Innych uwag nie zgłoszono. 

 

Opinia Komisji: 

    Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 11 członków Komisji, nikt nie był przeciwny,  

nikt nie wstrzymał się od głosowania. 

 

5) zmian  budżetu  i w budżecie  na rok 2019 

Uzasadnienie przedstawiła Skarbnik. 

Radny Michał Dopierała wnioskował o wyjaśnienie zmian w planie wydatków działu 600, 

rozdział 60014-  w kwocie 61.971 zł. 

 

Skarbnik Gminy wyjaśniła, że dokonuje się zmian w zakresie dofinansowania zadań 

realizowanych przez Powiat  na remont dróg gminnych. 

 

Burmistrz dodał, że na wniosek sołectwa Wycisłowo przesuwa się środki na remont drogi 

Wroniny i kruszarkę. 

 

Innych pytań nie zgłoszono. 

Opinia Komisji: 

    Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 11 członków Komisji, nikt nie był przeciwny,  

nikt nie wstrzymał się od głosowania. 

 

Ad.4. Wolne głosy i wnioski. 

W tym punkcie nikt głosu nie zabrał. 

 

Ad.5. Zakończenie. 

Wobec realizacji porządku obrad oraz braku innych głosów Przewodniczący komisji Finansów, 

rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich - Radosław Andrzejak zakończył posiedzenie. 

 

 

 

Protokołowała 

 

Wiesława Wójcik 

Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju 

Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

 

Radosław Andrzejak 

 


